
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 04.12.2024 

 

Prítomní: Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga, Janka Masárová, Mgr. Daniela Kontinová,  

Ostatní prítomní: Ing. Alena Hrušová, Miroslav Stančík, Rudolf Škriečka, Alžbeta Tuková 

Ospravedlnení:     Ing. Jaroslav Holota, 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Cenové ponuky na orez stromov 

3. Cenové ponuky na pripojenie lámp 

4. VZN o komunálnom odpade 

5. Návrh III. zmeny rozpočtu na rok 2024 

6. Návrh rozpočtu na rok 2025 

7. Rôzne 

 

1. Predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných a oboznámila ich 

s programom rokovania FK. 

2. V prvom bodom rokovania sa prítomní zaoberali predloženými cenovými ponukami na orez 

konárov v hornej časti obce od mosta až po p. Barteka. Predložené boli 3 ponuky, a to od p. 

Maťka v sume 1280 €, od p. Šípoša v sume 1200 € a od p. Stančíka v sume 1050 €. Po 

krátkej diskusii bolo odporučené prijať najvýhodnejšiu ponuku a to od pána Patrika 

Stančíka. 

3. V ďalšom bode prítomní riešili opravu elektroinštalácie na cintoríne. Opäť boli predložené 

tri cenové ponuky a to od firmy Bove s.r.o. v sume 1048,80€, od p. Fajnora v sume 896 € 

a od firmy Movis v sume 732,91€. Prítomní sa zhodli, že navrhujú prijať najvýhodnejšiu 

a najlacnejšiu ponuku a to od firmy Movis, no je potrebné upresniť, čo sa konkrétne bude 

robiť a či vo všetkých troch ponukách sa ráta s rovnakým materiálom. 

4. Podľa štvrtého bodu pozvánky sa prítomní zaoberali opätovne návrhom VZN č. 4/2024 

o miestnom poplatku za komunálny odpad. Nakoľko sa dňa 26.11. uskutočnilo stretnutie 

niektorých poslancov, p. starostky, zamestnankýň obecného úradu s riaditeľom 

Kopaničiarskej odpadovej spoločnosti p. Miroslavom Žuchom, ktorý informoval, aké 

povinnosti budú mať obce od 1.1.2025, taktiež o možnom systéme čipovania smetných 

nádob a váženia komunálneho odpadu, stále nebolo zrejmé o akú sumu je potrebné navýšiť 

poplatok za komunálny odpad. Taktiež treba zohľadniť zvýšenie DPH z 20 na 23 % od 

1.1.2025, v prípade nového systému aj poplatok za váženie odpadu, taktiež zvoz triedeného 

odpadu zo stojísk, spracovanie odpadu zo zberného dvora a zber textilu. Po diskusii, 

dôkladnom prepočítavaní a prehodnotení jednotlivých súm a množstva odpadu, sa prítomní 

dohodli, že sadzba poplatku za komunálny odpad na osobu za rok navrhujú 21 €, pričom 

osoba dostane 4 žetóny, poplatok za študenta žijúceho na internáte a po predložení dokladu 

za ubytovanie stanovujú na 10,50 €, za rekreačný dom /chalupa/ na 27 €, pričom vlastník 

dostane 4 žetóny, pre podnikateľské subjekty  sa odporúča poplatok za 1 žetón 10 € a pokiaľ 

bol poplatok uhradený a občan si príde zakúpiť žetón , cena za 1 kus sa odporúča za sumu 

7 €. Taktiež prítomní požadujú doložiť dôvodovú správu k zmene poplatkov za komunálny 

odpad a taktiež občanov o všetkých zmenách informovať aj prostredníctvom Vaďovských 

noviniek. 



5. Hlavným bodom rokovania podľa programu bol návrh III. zmeny rozpočtu na rok 

2024.Všetkým prítomným bol na zasadnutí predložený materiál k III. zmene rozpočtu.  

Ešte pred riešením tretej zmeny p. ekonómka informovala, že po druhej zmene rozpočtu 

a prijatí uznesenia č.66/2024, že obecné zastupiteľstvo schvaľuje presun kapitálového 

príjmu dotácie za amfiteáter v sume 24 339,66€ do rezervného fondu obce Vaďovce nebola 

vykonaná táto zmena, nakoľko počas rozpočtového roka nie je možné vykonať takýto 

presun. Prítomní sa preto dohodli, že na najbližšom OZ toto uznesenie zrušia. No napriek 

tomu stále nie je objasnené, ako bude naložené s prijatým kapitálovým príjmom, keďže 

tento príjem nemožno použiť na bežné výdavky. Po diskusii prešli prítomní k riešeniu tretej 

zmeny rozpočtu. Ekonómka obce spolu s prítomnými prešla celý návrh na III. zmenu a 

vysvetlili si jednotlivé položky plnenia rozpočtu po druhej zmene.  

V tretej  zmene sa daňové príjmy znížili zo sumy 357 338,00 € na sumu 348 678,00 €, 

nedaňové príjmy z podnikania a administratívne poplatky sa zvýšili zo sumy 118 841,73 €, 

na sumu 125 341,73 €, tuzemské bežné granty a transfery sa znížili zo sumy 143 936,52 € 

na sumu 140 897,52 €. V kapitálových príjmoch  prišlo k navýšeniu  zo sumy 24 939,66 €  

na 34 839,66 € a to preto, že obec získala dotáciu od úradu vlády na nákup interaktívnych 

tabúľ do ZŠ v sume 9900 €. V príjmových finančných operáciách neprišlo k žiadnej zmene. 

Po navrhovaných zmenách sa celkovo bežné príjmy zmenili zo 620 116,25 € na sumu 

614 917,25 € a po všetkých vykonaných zmenách sa rozpočtové príjmy celkovo zvýšia zo 

sumy 672 132,20 € na sumu 676 833,20 €. 

Zmena vo výdavkových položkách: 

    Výdavky verejnej správy sa zvýšili zo sumy 241 068,30 € na sumu 245 507,53 €, kde 

k najvýraznejším zmenám prišlo v položkách: 

     -  náboženské služby, dom smútku zo sumy 1037,00€ na sumu 1247,00 € 

     -  predškolská výchova zo 62 395,00 € sa navýšila na  66 345,00 € 

     -  základné vzdelanie zo sumy  100 675,00 € na sumu 120 555,00 € 

 

      Prišlo aj k zníženiu výdavkov a to: 

      -  ochrana pred požiarmi zo sumy 9056,40 € na 8106,40 € 

     -  cestná doprava z 850,00 € na  280,00 € 

     -  znižovanie znečisťovania z 500,00 € na 80,00 € 

     -  rozvoj obcí zo 7000,00 € na  6550,00 € 

          -  školský klub detí zo sumy 26 745,00 € na 25 165,00 €   

     Kapitálové výdavky sa vo výdavkoch verejnej správy ponížia zo sumy 7960,00 € na sumu 

5710,80 €, čím príde k zníženiu celkových kapitálových výdavkov zo sumy 17 860,00 € na 

sumu 15 610,80 € . 

Celkové rozpočtové výdavky spolu sa zvýšia zo sumy 657 645,73 € na sumu 667 405,76 €. 

Po III. zmene rozpočtu prišlo k celkovému výsledku hospodárenia zo sumy 14 486,47 € na 

sumu 9427,44 €. 

Po vykonaných zmenách sa prítomní opäť vrátili k problému s kapitálovým príjmom 

týkajúceho sa  vyplatenia amfiteátra. Po dlhej diskusii pani kontrolórka obce uzavrela 

problém s tým, že sa všetko dorieši na najbližšom OZ. 

 



6. V ďalšom bode sa prítomní zaoberali návrhom rozpočtu na rok 2025. Bežné príjmy sa 

odhadujú na 609 242,32 € príjmové finančné operácie na 42 877,41 € a celkové príjmy 

spolu sa očakávajú vo výške 652 119,73 €.  Bežné výdavky spolu sa predpokladajú v sume 

587 936,93 €, kapitálové výdavky spolu 23 180,00 €, výdavkové finančné operácie v sume 

41 000,08 € a spolu celkové rozpočtové výdavky na rok 2025 sa predstavujú v sume 

652 117,01€. Celkový výsledok hospodárenia by v návrhu rozpočtu na rok 2025 

predstavoval sumu 2,72 €. 

7. V bode rôzne sa prítomní zaoberali problémom s neosvetleným úsekom pri cintoríne, 

taktiež zaznela pripomienka na pokazenú lampu pri dome r. Ďurišovej, prípadne zapnutie 

lampy pri dome pani Vierky Biesikovej.  Pani starostka informovala, že nám bola schválená 

dotácia od MAS na rekonštrukciu chodníkov vo výške 23 107€, no opäť sú tam zložité 

podmienky a náklady obce sú oveľa vyššie. Prítomní sa budú ešte tíme s chodníkmi venovať 

na najbližšom OZ. 

8. Na záver predsedníčka FK poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

 

 

Prílohy: 

1. Cenové ponuky na orez stromov 

2. Cenové ponuky na pripojenie lámp 

3. Návrh VZN - poplatok za komunálny odpad 

4. Návrh III. zmeny rozpočtu na rok 2024 

5. Návrh rozpočtu na rok 2025 

6. Výpis bankových účtov a pokladne k 04.12.2024 

7. Prezenčná listina 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                  

............................................                                                                                                         

Mgr. Daniela Kontinová 

                                                                                                          predseda FK 

 

 


